
Zápis z členské schůze   

V letošním roce se výbor klubu rozhodl provést členskou schůzi pomocí emailové 

korespondence (per rollam), a to především z důvodu opatření kolem vývoje koronaviru v ČR.  

Dne 14.5.2020 byl rozeslán předsedkyní Veronikou Navrátilovou emailem všem členům 

klubu program schůze s tímto návrhem usnesení: 
 

 
1. členská schůze přijímá rozhodnutí konat členskou schůzi pomocí technických prostředků -     

emailovou komunikací  

2. členská schůze bere na vědomí zprávu o činnosti za rok 2019 - příloha č. 1 
3. členská schůze bere na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2019 - příloha č. 2 

 

Současně byli korespondenti poučeni o hlasování takto:  

Člen klubu pro hlasování vybere jednu z následujících formulací, kterou uvede v odpovědi na tento 

email: 
"ANO, souhlasím s návrhem usnesení" 

"NE, nesouhlasím s návrhem usnesení" 

Jiná odpověď v rámci hlasování "per rollam" není přípustná. 

Hlasování "per rollam" o tomto návrhu usnesení je zahájeno dne 14.5.2020 a bude skončeno dne 

24.5.2020. O hlasování "per rollam" bude proveden zápis. 

 

Po skončení hlasovacího období byl proveden zápis o hlasování s tímto výsledkem:  

V emailovém hlasování za účasti 57 členů bylo schváleno počtem 57 hlasů toto usnesení: 

1. členská schůze přijímá rozhodnutí konat členskou schůzi pomocí technických 

příspěvků – emailovou komunikací 

2. členská schůze bere na vědomí zprávu o činnosti za rok 2019 – příloha č. 1 

3. členská schůze bere na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2019 – příloha č.2 

 Tento zápis byl sepsán dne 25.5.2020, zapsala Veronika Navrátilová 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 1 

Zpráva o činnosti za r. 2019 
V roce 2019 došlo k poměrně velké změně, když odstoupil dlouholetý předseda klubu Ivo Vacke a členové tak 

volili nový výbor. Ten momentálně funguje ve složení Veronika Navrátilová (předseda), Ilona Erlebachová a 

Veronika Lesiuková.  

Klub má v současnosti 99 členů, z toho 14 je mladších 18-ti let. Někteří členové se v průběhu roku rozhodli 

oficiálně činnost ukončit, naopak ale stále přibývají nováčci. Vyjma jednoho čestného člena všichni ostatní 

vlastní licenci ČASS.  

Dresy: 

Po přechodu k firmě Gasso probíhají pravidelně objednávky dresů v designu navrhnutém Lenkou Klárovou a 

stále se pomalu rozšiřuje portfolio druhů oblečení.  

Trenéři: 

Svaz se rozhodl uspořádat v prosinci 2019 oficiální školení trenérů. I přes poměrně šibeniční termín se jej za náš 

klub zúčastnili Jakub Rinn, Lenka Klárová, Martin Klár a Veronika Navrátilová, kteří by tím pádem měli 

disponovat osvědčením trenéra.  

Závodní činnost: 

Na přelomu ledna a února se konal první velký závod, MS IFSS ve francouzském Bessans. Tohoto mistrovství se 

zúčastnil náš jediný člen Michal Tobiášek, který v kategorii na saních se čtyřmi psy obsadil 21.místo.  

Co se podzimní závodní sezony týče, opět jsme měli dva vrcholy. Prvním bylo Mistrovství Evropy ICF, které se 

konalo tentokrát v Belgii. Do reprezentace se probojovalo i 12 členů našeho klubu, včetně jedné juniorky a 

podařilo se jim přivézt neuvěřitelných osm medailí. Jmenovitě: Veronika Navrátilová – 2.místo (Scooter 
Women), Monika Strašáková – 3.místo (Scooter Master Women), Václav Vančura – 1.místo (Scooter Men), 

Michal Tobiášek – 3.místo (Scooter Master Men), Veronika Chlumská – 3.místo (Bikejöring Junior Women), 

Ilona Erlebachová – 1.místo (Bikejöring Master women), Martin Klár – 1.místo (Bikejöring Men) a Ivo Vacke – 

3.místo (Bikejöring Master Men III).  

 

Druhým vrcholem bylo Mistrovství světa IFSS ve švédském městečku Nybro, které se konalo, po změně 

pořadatelské země, na stejném místě jako loni. Tento areál nabízí skvělé podmínky, a tak se sem závodníci moc 

těšili. Do reprezentace se probojovalo devět závodníků z MC Český ráj a domů nakonec putovaly tři medaile. 

Veronika Navrátilová si vyjela 1.místo v kategorii SC2 a perfektně se dařilo dvěma juniorkám. Čtrnáctiletá 

Zorka Lehká získala první místo v kategorii Canicross juniorky a ve stejné kategorii brala Anetka Erlebachová 

3.místo.  
 

Mimo mezinárodních závodů se naši členové samozřejmě účastní i velké řady českých závodů s nemalými 

úspěchy.  

 

7.5.2020 

Veronika Navrátilová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 2 

Zpráva o hospodaření za rok 201  
Stav pokladny k 31.12.2019: 0 Kč  

Stav bankovního účtu k 31.12.2019: 142 158,18 Kč  

Účetnictví klubu zpracovává účtárna Tělovýchovné jednoty Turnov, z.s. včetně všech hlášení a daňových 

přiznání. V účetnictví klubu nebyly během tohoto účetního období shledány žádné závady. Podpisová oprávnění 

k bankovním příkazům výbor klubu nedrží, veškeré aktivní a pasivní pohyby na účtu jsou prováděny na základě 

podnětu předsedy klubu přes účtárnu TJ. V tomto účetním období nebyly provedeny žádné příjmy ani výdaje v 

hotovosti z pokladny, veškeré finanční pohyby byly provedeny přes bankovní účet. Všechny účetní doklady jsou 

uloženy v účtárně TJ.  

 

 
- Klubu v roce 2019 neplynuly žádné příjmy z pořádaných akcí 

- Příspěvek na administrativu od ČASS činí 1000 Kč 

- Pravidelné provozní výdaje klubu tvoří 218 Kč korun na doménu webových stránek 

- Byly vyplaceny cestovní náhrady ve výši 1 924 Kč 

- Na členských poplatcích bylo za rok 2019 vybrána platba od 90-ti členů starších šesti let v celkové výši 

27 000 Kč. Z této částky bylo 14 100 Kč odvedeno ČASS a 9 200 Kč tvořily poplatky TJ Turnov 

- Klub prostřednictvím TJ čerpal za rok 2019 dotace na mládež ve výši: 

o dotace MŠMT 2019 mládež 20 470 Kč 

o dotace LK 2019 mládež 10 184 Kč  

o Město Turnov 16 374 Kč 

Určení těchto dotací je striktně na mládež a podléhá přísnému vyúčtování včetně pravidel, na co je 

můžeme použít. Jejich vyplácení probíhá oproti doloženým dokladům prostřednictvím TJ, kde 

správnost našeho postupu kontroluje účetní TJ. Součástí byly také dotace na trenéry, oba trenéři (I. 

Erlebachová a V. Vančura) se částky vzdali ve prospěch klubu. 

Výborem klubu bylo rozhodnuto následující rozdělení: 

▪ 1000 Kč získaly děti, které se zúčastnily méně jak dvou závodů (celkem 5 dětí) 

▪ 1500 Kč získaly děti pravidelně závodící (celkem 5 dětí) 

▪ Největší podíl z této částky byl vyplacen našim reprezentantkám:  

• Aneta Erlebachová 11 086 Kč 

• Veronika Chlumská 11 086 Kč 

• Zora Lehká 10 716 Kč 

 

 

7.5.2020 

Veronika Navrátilová 

 


